

Terms of the Agreement



1. Binding Quote & Contract Conclusion

1. The buyer is bound to their order for a period of 10 days for passenger vehicles and 14 days for commercial vehicles. During this period, the buyer may not cancel or modify the order unless expressly agreed upon in writing by the seller.
2. The purchase contract (the Quote) is considered concluded when the seller either confirms acceptance of the order in writing within the stated period or delivers the vehicle within the stated period. Once the contract is concluded, both parties are legally bound by its terms.
3. The buyer may not transfer their rights or obligations under this contract to a third party without the seller's prior written consent. This includes any reassignment of the purchase agreement, payment obligations, or vehicle ownership before full payment and delivery are completed.

2. Payment Terms & Conditions

1. Payment Due Dates & Process

- 1.1. An initial payment of 10% must be made within 3 business days from the contract date.
- 1.2. The full amount must be paid within 10 days from the contract date.
- 1.3. The full payment must be received before the vehicle is shipped.
- 1.4. If payment is delayed, the seller reserves the right to charge 0.1% interest per day for late payments.

2. Buyer's Rights & Payment Confirmation

- 2.1. The seller shall provide the buyer with a signed and stamped receipt confirming the amount paid under this agreement.



3. Payment Methods & Bank Transfers

- 3.1. Cash payments are not accepted.
- 3.2. The payment must be made from the buyer's own bank account.
- 3.3. If more than 5% of the payment comes from a different bank account, the buyer must inform the seller in advance and provide written confirmation that they did the payment through a third-party.

4. Deposit for Custom-Ordered Vehicles

- 4.1. For vehicles that are custom-configured to the buyer's specifications, a 15% deposit of the total purchase price is required before the order is placed with the supplier.
- 4.2. For specific models, the seller reserves the right to increase the deposit amount. The seller must explicitly state the deposit amount in the quote to the buyer before confirming the order.
- 4.3. If the vehicle manufacturer increases the base price or option prices after order confirmation but before the deposit payment is received, the buyer must cover the price difference.

3. Vehicle Collection

- 1. The buyer must proceed with the collection of the vehicle within 28 days from the date of signing the agreement. Collection means providing the necessary shipping details and the ACID (Advanced Cargo Information Declaration) for shipping.
- 2. If the buyer fails to collect the vehicle within the specified period, the seller reserves the right to charge additional costs, which may include:
 - 2.1. Storage fees for keeping the vehicle beyond the agreed period.
 - 2.2. Administrative fees for handling delays and additional coordination.
 - 2.3. Financial costs related to holding the vehicle instead of processing new sales.
 - 2.4. Legal or documentation fees if adjustments are required due to the delay.
- 3. If the buyer does not proceed with the collection within a reasonable period, the seller reserves the right to terminate the agreement in accordance with Clause 6 (Cancellation Policy).

Terms of the Agreement



4. Shipping

1. The seller is responsible for transporting the vehicle to the port of loading.
2. The vehicle will be transported on a truck or trailer and will not be driven.
3. All vehicles are shipped via standard RoRo (Roll-on/Roll-off) shipping, unless otherwise stated in the quote.
4. The seller reserves the right to ship the vehicle from any port, unless otherwise stated in the quote.
5. After the car is shipped, the seller must provide the buyer with the Bill of Lading (BoL) for review within a reasonable time before the car arrives at the port of discharge.
6. The buyer has the right to request corrections within the deadline set by the seller or as long as it is still possible for the seller to make changes before the car reaches the port of discharge.
7. If the buyer does not respond within a reasonable time, the BoL is considered correct. The buyer is responsible for the accuracy of the BoL after review.
8. The buyer may choose how to receive the BoL:
 - a. By post to any address in the country of the port of discharge.
 - b. By release for collection at the port.
9. If the buyer does not select a delivery method within a reasonable time, the BoL will be automatically released when the car arrives at the port of discharge.
10. All vehicles are shipped with standard insurance. The buyer may request additional insurance, which will be subject to extra costs.

5. Delivery Timeframe and Delays

1. The Seller commits to proceed with shipping the vehicle immediately after receiving full payment and the ACID as well as any other documents needed for the shipping. The vehicle is to be transported to the port of loading within a time period of 30 days after the buyer has fulfilled their obligations.
2. If the Seller delays delivery beyond the agreed timeframe without a force majeure event, the buyer must first give the seller an additional deadline to fulfill the delivery. If the seller fails to deliver, the buyer reserves the right to terminate the agreement and request full car amount in addition to a compensation for any proven damage or loss occurred as a result. Maximum compensation is 10% of the purchase amount

Terms of the Agreement



3. If the car is delivered earlier than expected, the buyer cannot claim any rights (e.g., no compensation for early action registrations, tax issues, etc.).

6. Cancellation Policy

1. Cancellation by the Buyer

- 1.1. The buyer may cancel the contract only with the seller's written consent.
- 1.2. If the buyer cancels after signing the contract but before shipping, a cancellation fee of 15% of the purchase price applies.
- 1.3. If the vehicle has already been shipped, cancellation is not possible.

2. Cancellation by the Seller

- 2.1. The seller reserves the right to cancel the contract if:
 - 2.1.1. The buyer fails to make the required payments on time.
 - 2.1.2. The buyer does not provide the necessary shipping details (e.g., ACID number) within the agreed timeframe.
 - 2.1.3. The vehicle becomes unavailable due to unforeseen circumstances (e.g., supplier issues).
- 2.2. In case of cancellation by the seller, any payments made by the buyer will be refunded, except in cases where the cancellation is due to the buyer's fault.

7. Force Majeure & Supplier Issues

1. In cases of force majeure (e.g., pandemics, factory shutdowns, supplier delays), delivery deadlines will be extended by the duration of the disruption.
2. If the delay exceeds four months, the buyer has the right to cancel.
3. If the seller is unable to deliver at all due to supplier failures (despite having placed an identical order with them), the seller is released from the delivery obligation but must:
 - 3.1. Immediately inform the buyer.
 - 3.2. Refund any payments made by the buyer (e.g., deposit).

8. Retention of Ownership

Auto Elite UG (Haftungsbeschränkt)
c/o. Osama Eldesouky
Avenariusstr. 15
81243 München, DE
info@elitecareexport.com

USt-IDNr. DE366189604
Registry district court: München,
HRB290819

Auto Elite UG (haftungsbeschränkt)
IBAN DE50100101235202785443
BIC QNTODEB2XXX
Intermediary bank BIC TRWIBEB3XXX

Terms of the Agreement



1. The vehicle remains the property of the seller until all outstanding payments under the purchase agreement have been fully settled by the buyer.
2. If the agreement qualifies as an export delivery under UStG. §4.1a or §4.1b, the buyer does not claim ownership of the vehicle in Germany. Ownership is transferred only after the seller has fully delivered the vehicle to the agreed destination.
3. Upon request, the seller shall release ownership rights once the buyer has fully and unconditionally fulfilled all payment obligations related to the vehicle purchase and shipping. If applicable, the buyer must also provide adequate security for any remaining obligations in the business relationship.
4. During the retention of ownership, the seller reserves the right to hold the vehicle registration documents until full payment is made.
5. If the buyer fails to make the due payments, the seller has the right to:
 - 5.1. Withdraw from the contract and reclaim the vehicle.
 - 5.2. Claim compensation for damages, provided the seller has given the buyer an appropriate grace period to complete the payment, unless such a grace period is not legally required.
 - 5.3. Hold the vehicle at the port of discharge or another agreed location until payment is completed. Any additional storage, demurrage, or administrative costs incurred due to delayed payment or collection shall be borne by the buyer.
6. While the ownership is retained by the seller, the buyer may not sell, transfer, or otherwise dispose of the vehicle nor grant any contractual rights to third parties over it.

9. Liability for Defects

1. This clause applies exclusively to export sales. For exported vehicles, the seller provides no warranty, guarantee, or liability for defects. Vehicles are sold "as-is", and the buyer assumes full responsibility after shipment. Liability for material defects is explicitly excluded.
2. The contract is governed by German law. The application of the United Nations Convention on Contracts for the International Sale of Goods (CISG) is excluded.

Terms of the Agreement



3. The buyer is responsible for inspecting the vehicle upon receipt. If the vehicle's condition differs from the agreed condition, the buyer must immediately inform the seller in writing. Any defect claims must be supported by sufficient proof, such as photos or documentation. Unauthorized claims without proper evidence will not be accepted.
4. The liability exclusion does not apply in cases of gross negligence or intentional misconduct by the seller, harm to life, body, or health caused by a defect, or fraudulent concealment of defects, guarantees, or claims under product liability laws. The buyer must submit all defect claims in writing to the seller.

10. Jurisdiction & Dispute Resolution

1. The exclusive place of jurisdiction for all present and future claims arising from the business relationship is the seller's registered office.
2. The same jurisdiction applies if:
 - 2.1. The buyer has no general place of jurisdiction in Germany.
 - 2.2. The buyer relocates their residence outside of Germany after signing the contract.
 - 2.3. The buyer's residence is unknown at the time of legal action.
3. In all other cases, the buyer's place of residence shall be considered the place of jurisdiction for claims by the seller.

11. Alternative Dispute Resolution

1. The seller does not participate in any alternative dispute resolution proceedings before consumer arbitration boards.
2. Legal disputes shall be settled exclusively through ordinary courts in accordance with the agreed jurisdiction.

Terms of the Agreement



12. Final Provisions

1. This agreement is concluded in two copies in German and English languages. Every copy has the same juridical valid
2. In case of an inadequacy between the English and German texts, the German text shall prevail.

Auto Elite UG (Haftungsbeschränkt)
c/o. Osama Eldesouky
Avenariusstr. 15
81243 München, DE
info@elitecarexport.com

UST-IDNr. DE366189604
Registry district court: München,
HRB290819

Auto Elite UG (haftungsbeschränkt)
IBAN DE50100101235202785443
BIC QNTODEB2XXX
Intermediary bank BIC TRWIBEB3XXX



1. Verbindliches Angebot & Vertragsabschluss

1. Der Käufer ist für einen Zeitraum von 10 Tagen bei Personenkraftwagen (PKW) und 14 Tagen bei Nutzfahrzeugen an seine Bestellung gebunden. Während dieser Zeit darf der Käufer die Bestellung weder stornieren noch ändern, es sei denn, der Verkäufer stimmt ausdrücklich schriftlich zu.
2. Der Kaufvertrag (das Angebot) gilt als abgeschlossen, wenn der Verkäufer entweder die Bestellung innerhalb der genannten Frist schriftlich bestätigt oder das Fahrzeug innerhalb dieser Frist liefert. Sobald der Vertrag abgeschlossen ist, sind beide Parteien rechtlich an die Vertragsbedingungen gebunden.
3. Der Käufer darf seine Rechte oder Pflichten aus diesem Vertrag nicht an Dritte übertragen, es sei denn, der Verkäufer erteilt vorher eine schriftliche Zustimmung. Dies umfasst insbesondere die Abtretung des Kaufvertrags, der Zahlungsverpflichtungen oder des Fahrzeugeigentums, bevor die vollständige Zahlung und Lieferung abgeschlossen sind.

2. Payment Terms & Conditions

1. Zahlungsbedingungen

- 1.1. Eine Anzahlung in Höhe von 10 % des Kaufpreises muss innerhalb von drei (3) Geschäftstagen nach Vertragsdatum geleistet werden.
- 1.2. Der Gesamtbetrag ist spätestens innerhalb von zehn (10) Tagen nach Vertragsdatum vollständig zu zahlen.
- 1.3. Die vollständige Zahlung muss eingegangen sein, bevor das Fahrzeug versandt wird.
- 1.4. Bei Zahlungsverzug behält sich der Verkäufer das Recht vor, Verzugszinsen in Höhe von 0,1 % pro Tag auf den ausstehenden Betrag zu erheben.



2. Rechte des Käufers & Zahlungsbestätigung

2.1. Der Verkäufer stellt dem Käufer eine unterzeichnete und gestempelte Quittung aus, die die unter diesem Vertrag geleisteten Zahlungsbeträge bestätigt.

3. Zahlungsmethoden & Banküberweisungen

- 3.1. Barzahlungen werden nicht akzeptiert.
- 3.2. Die Zahlung muss vom eigenen Bankkonto des Käufers erfolgen.
- 3.3. Falls mehr als 5 % des Rechnungsbetrags von einem anderen Bankkonto überwiesen werden, muss der Käufer den Verkäufer im Voraus informieren und eine schriftliche Bestätigung vorlegen, dass die Zahlung über eine dritte Partei erfolgt ist.

4. Anzahlung für individuell konfigurierte Fahrzeuge

- 4.1. Bei Fahrzeugen, die nach den spezifischen Wünschen des Käufers konfiguriert werden, ist eine Anzahlung von 15 % des Gesamtaufpreises erforderlich, bevor die Bestellung beim Lieferanten aufgegeben wird.
- 4.2. Für bestimmte Modelle behält sich der Verkäufer das Recht vor, den Anzahlungsbetrag zu erhöhen. Der Verkäufer muss den Käufer vor Bestätigung der Bestellung ausdrücklich im Angebot über die Höhe der Anzahlung informieren.
- 4.3. Falls der Fahrzeughersteller nach der Bestellbestätigung, aber vor Eingang der Anzahlung den Basispreis oder die Preise für Sonderausstattungen erhöht, ist der Käufer verpflichtet, die Preisdifferenz zu übernehmen.

3. Fahrzeugabholung

- 1. Der Käufer muss die Abholung des Fahrzeugs innerhalb von 28 Tagen ab dem Datum der Vertragsunterzeichnung veranlassen. Die Abholung umfasst die Bereitstellung der erforderlichen Versandinformationen sowie die ACID-Nummer (Advanced Cargo Information Declaration) für den Versand.
- 2. Falls der Käufer das Fahrzeug nicht innerhalb des festgelegten Zeitraums abholt, behält sich der Verkäufer das Recht vor, zusätzliche Kosten zu berechnen, die unter anderem folgende Punkte umfassen können:



- 2.1. Lagergebühren für die Aufbewahrung des Fahrzeugs über die vereinbarte Frist hinaus.
 - 2.2. Verwaltungsgebühren für die Bearbeitung von Verzögerungen und zusätzliche Koordinationsaufwände.
 - 2.3. Finanzielle Kosten, die durch das Zurückhalten des Fahrzeugs anstelle eines neuen Verkaufs entstehen.
 - 2.4. Rechts- oder Dokumentationsgebühren, falls durch die Verzögerung Anpassungen erforderlich werden.
3. Sollte der Käufer die Abholung des Fahrzeugs nicht innerhalb eines angemessenen Zeitraums veranlasst, behält sich der Verkäufer das Recht vor, den Vertrag gemäß Klausel 6 (Stornierungsbedingungen) zu kündigen.

4. Fahrzeugverschiffung und Auslieferung

1. Der Verkäufer ist verantwortlich für den Transport des Fahrzeugs zum Verladehafen.
2. Das Fahrzeug wird auf einem Anhänger transportiert und nicht gefahren.
3. Alle Fahrzeuge werden standardmäßig per RoRo-Versand (Roll-on/Roll-off) verschifft, es sei denn, im Angebot wurde eine andere Versandart ausdrücklich vereinbart.
4. Der Verkäufer behält sich das Recht vor, das Fahrzeug von jedem verfügbaren Hafen zu verschiffen, sofern im Angebot nichts anderes festgelegt wurde.
5. Nach dem Versand stellt der Verkäufer dem Käufer innerhalb einer angemessenen Frist vor Ankunft am Entladehafen das Konnossement (BoL) zur Überprüfung bereit.
6. Der Käufer hat das Recht, Korrekturen innerhalb der vom Verkäufer gesetzten Frist oder solange Änderungen noch möglich sind, zu beantragen.
7. Falls der Käufer nicht rechtzeitig reagiert, gilt das BoL als korrekt, und der Käufer trägt die Verantwortung für dessen Richtigkeit.
8. Der Käufer kann die Zustellungsart des Konnossement selbst wählen:
 - a. Postalischer Versand an eine Adresse im Land des Entladehafens.
 - b. Freigabe des Konnossements zur Abholung am Hafen.
9. Falls der Käufer keine Zustellungsart rechtzeitig auswählt, wird die Freigabe des Konnossements automatisch bei Ankunft des Fahrzeugs am Entladehafen erteilt.
10. Alle Fahrzeuge werden mit einer Standardversicherung verschifft. Der Käufer kann auf Wunsch eine zusätzliche Versicherung beantragen, die mit Mehrkosten verbunden ist.



5. Lieferzeitraum und Verzögerungen

1. Der Verkäufer verpflichtet sich, den Versand des Fahrzeugs unverzüglich nach Erhalt der vollständigen Zahlung sowie der ACID-Nummer und aller für den Versand erforderlichen Dokumente einzuleiten. Das Fahrzeug wird innerhalb von 30 Tagen nach Erfüllung aller Pflichten des Käufers zum Verladehafen transportiert.
2. Verzögert sich die Lieferung über den vereinbarten Zeitraum hinaus und liegt kein Fall höherer Gewalt vor, muss der Käufer dem Verkäufer zunächst eine angemessene Nachfrist zur Erfüllung der Lieferung setzen. Sollte der Verkäufer auch innerhalb dieser Frist nicht liefern, ist der Käufer berechtigt, vom Vertrag zurückzutreten und die Rückerstattung des vollständigen Kaufbetrags sowie einen Schadensersatz für nachweisbare Verluste zu verlangen. Die maximale Entschädigung beträgt 10 % des Kaufpreises.
3. Erfolgt die Lieferung des Fahrzeugs früher als erwartet, kann der Käufer daraus keine Ansprüche ableiten (z. B. keine Entschädigung für vorzeitige Zulassungen, steuerliche Auswirkungen etc.).

6. Stornierungsbedingungen

1. **Stornierung durch den Käufer**
 - 1.1. Eine Stornierung des Vertrags durch den Käufer ist nur mit schriftlicher Zustimmung des Verkäufers möglich
 - 1.2. Erfolgt die Stornierung nach Vertragsunterzeichnung, aber vor dem Versand, wird eine Stornogebühr in Höhe von 15 % des Kaufpreises fällig.
 - 1.3. Sobald das Fahrzeug versandt wurde, ist eine Stornierung ausgeschlossen.
2. **Stornierung durch den Verkäufer**
 - 2.1. Der Verkäufer behält sich das Recht vor, den Vertrag zu stornieren, wenn:
 - 2.1.1. der Käufer die fälligen Zahlungen nicht fristgerecht leistet.
 - 2.1.2. der Käufer die für den Versand erforderlichen Angaben (z. B. ACID-Nummer) nicht innerhalb der vereinbarten Frist bereitstellt.
 - 2.1.3. das Fahrzeug aufgrund unvorhergesehener Umstände (z. B. Lieferantenprobleme) nicht mehr verfügbar ist.



- 2.2. Erfolgt die Stornierung durch den Verkäufer, werden bereits geleistete Zahlungen an den Käufer erstattet, es sei denn, die Stornierung erfolgt aufgrund eines Pflichtverstoßes des Käufers.

7. Höhere Gewalt und Lieferantenausfälle

1. Bei Fällen höherer Gewalt (z. B. Pandemien, Werksschließungen, Lieferverzögerungen) verlängern sich die Lieferfristen um die Dauer der Störung.
2. Überschreitet die Verzögerung vier Monate, ist der Käufer berechtigt, vom Vertrag zurückzutreten.
3. Kann der Verkäufer aufgrund eines Lieferantenausfalls die Lieferung endgültig nicht erfüllen, obwohl eine deckungsgleiche Bestellung beim Lieferanten vorliegt, entfällt die Lieferverpflichtung des Verkäufers. In diesem Fall muss der Verkäufer:
 - 3.1. den Käufer unverzüglich informieren.
 - 3.2. bereits geleistete Zahlungen (z. B. Anzahlung) an den Käufer zurückerstatten.

8. Eigentumsvorbehalt

1. Das Fahrzeug bleibt Eigentum des Verkäufers, bis der Käufer alle aus dem Kaufvertrag resultierenden Zahlungen vollständig beglichen hat.
2. Erfolgt die Lieferung als Exportgeschäft gemäß UStG §4.1a oder §4.1b, erwirbt der Käufer kein Eigentum in Deutschland. Das Eigentum geht erst über, wenn der Verkäufer das Fahrzeug vollständig an den vereinbarten Bestimmungsort geliefert hat.
3. Auf Anfrage gibt der Verkäufer das Eigentum frei, sobald der Käufer alle Zahlungsverpflichtungen uneingeschränkt erfüllt hat. Falls erforderlich, muss der Käufer zudem eine angemessene Sicherheit für verbleibende Verpflichtungen in der Geschäftsbeziehung leisten.
4. Während des Eigentumsvorbehalts behält sich der Verkäufer das Recht vor, die Fahrzeugpapiere einzubehalten, bis die vollständige Zahlung erfolgt ist.
5. Kommt der Käufer seinen Zahlungsverpflichtungen nicht nach, ist der Verkäufer berechtigt:
 - 5.1. vom Vertrag zurückzutreten und das Fahrzeug zurückzufordern.



- 5.2. Schadensersatz zu verlangen, sofern dem Käufer zuvor eine angemessene Nachfrist zur Zahlung gesetzt wurde, es sei denn, eine solche Frist ist gesetzlich entbehrlich.
- 5.3. Das Fahrzeug am Entladehafen oder einem anderen vereinbarten Ort zurückzuhalten, bis die Zahlung erfolgt. Zusätzliche Kosten für Lagerung, Standzeiten oder Verwaltungsaufwand aufgrund verspäteter Zahlung oder Abholung trägt der Käufer.
6. Solange das Eigentum beim Verkäufer verbleibt, darf der Käufer das Fahrzeug weder verkaufen, übertragen noch anderweitig veräußern oder Dritten vertragliche Rechte daran einräumen.

9. Haftung für Mängel

1. Diese Klausel gilt ausschließlich für Exportverkäufe. Für exportierte Fahrzeuge übernimmt der Verkäufer keine Gewährleistung, Garantie oder Haftung für Mängel. Die Fahrzeuge werden "wie besehen" (as-is) verkauft, und der Käufer trägt nach dem Versand die volle Verantwortung. Eine Haftung für Sachmängel ist ausdrücklich ausgeschlossen.
2. Der Vertrag unterliegt deutschem Recht. Die Anwendung des Übereinkommens der Vereinten Nationen über Verträge über den internationalen Warenkauf (CISG) ist ausgeschlossen.
3. Der Käufer ist verpflichtet, das Fahrzeug unmittelbar nach Erhalt zu überprüfen. Weicht der Zustand des Fahrzeugs von der vereinbarten Beschaffenheit ab, muss der Käufer den Verkäufer umgehend schriftlich informieren. Mängelrügen müssen durch geeignete Nachweise wie Fotos oder Dokumentationen belegt werden. Unbegründete oder nicht nachweisbare Mängelansprüche werden nicht anerkannt.
4. Der Haftungsausschluss gilt nicht in Fällen von grober Fahrlässigkeit oder vorsätzlichem Fehlverhalten des Verkäufers sowie bei Verletzung von Leben, Körper oder Gesundheit durch einen Mangel. Ebenso bleibt die Haftung unberührt, wenn Mängel arglistig verschwiegen, eine Garantie übernommen oder Ansprüche aus



Produkthaftungsgesetzen geltend gemacht werden. Mängelrügen sind in jedem Fall schriftlich beim Verkäufer einzureichen.

10. Gerichtsstand & Streitbeilegung

1. Für alle gegenwärtigen und zukünftigen Ansprüche aus der Geschäftsbeziehung ist der Sitz des Verkäufers der ausschließliche Gerichtsstand.
2. Dies gilt auch, wenn:
 - 2.1. der Käufer keinen allgemeinen Gerichtsstand in Deutschland hat.
 - 2.2. der Käufer nach Vertragsabschluss seinen Wohnsitz ins Ausland verlegt.
 - 2.3. der Wohnsitz des Käufers zum Zeitpunkt der Klageerhebung unbekannt ist.
3. In allen anderen Fällen gilt für Ansprüche des Verkäufers gegen den Käufer dessen Wohnsitz als Gerichtsstand.

11. Außergerichtliche Streitbeilegung

1. Der Verkäufer nimmt nicht an alternativen Streitbeilegungsverfahren vor Verbraucherschlichtungsstellen teil.
2. Rechtliche Auseinandersetzungen werden ausschließlich vor den ordentlichen Gerichten gemäß dem vereinbarten Gerichtsstand entschieden.

12. Schlussbestimmungen

1. Dieser Vertrag wird in zwei Exemplaren in deutscher und englischer Sprache ausgefertigt. Alle Exemplare sind juristisch gleichwertig gültig.
2. Im Falle von Abweichungen zwischen der englischen und der deutschen Fassung ist der deutsche Text maßgeblich.